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Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLN{ICTWA I INTEGRACJI Z UNIA
EUROPEJSKA

z dnia 2l paádziernika 2005 roku

Komisja Rolnictwa i Integracji z LJniq Europejskq rozpoczqla obrady

o godz.830 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4c ej zalqcznik do niniejszego

protokolu, wg. nastqpuj4cego porz4dku:

l. Informacj a o bie2qcych sprawach rolnictwa.

2. Anahza materialów na sesjq.

3. Sprawy ró2ne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

oraz zaproponowal rozpoczgcie posiedzenia od analizy pierwszego punktu.

Ad. 1

Glos zabral przewodniczqcy kornisji. Wszystkim radnym wchodz4cym

w sklad kornisji rolnictwa zostala przedstawiona informacja o bieaqcych

sprawach rolnictwa. Niepokojqcym zjawiskiem na rynku rolnym jest

ksztaltowanie siq cen skupu zbo2a.

Na posiedzenie kornisji zostal zaproszony pracownik Wydzialu Rolnictwa -

pan Jaroslaw Rosolowski.

Proszq przedstawió nam najbardziej aktualne sprawv wydzialu - powiedzial

radny S. Baraúski.

Na dzieú dzisiejszy wszyscy soltysi naszej Gminy otrzynali informacje

dotycz4ce materialu siewnego na zbo2e oraz sadzeniaki. l3 Solectw wystEtrliio

do Gnriny o material zadrzewieniowy, który zostal ju2 przekazany. W zwi4zku

z nasila.i4c4 siq epidemiq ptasiej grypy do soltysów i hodowców drobiu zostalo

przeslane rozporzqdzenie w sprawie trzymania drobiu na nieotwartej przestrzeni

oraz infbrmacje o objawach tej choroby i sposobach j"j zapobiegania.
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W ostatnich dniach zost"ala równiez zorganizowana wycieczka dla rolników

na Targi Polagra. Do Gminy wplynglo pismo od Powiatowego Lekarza

Weterynarii o Wznaczenie osób do pelnienia roli rzeczoznawców w ocenie

zwierzqt w zwiqzku z chorobami zakaínymi. Chcialbym równiez poinformowaó

radnych o zorganizowanym szkoleniu dla rolników niskotowarowych.

W zwiqzku z ograniczona liczbq osób, w szkoleniu tym wziqlo udzial

30 rolników z naszej gminy. Planowane s4 jeszcze dwa takie spotkania z uwagi

na duze zainteresowanie ze strony rolników.

Glos zabral radny S. Barariski. Jaka kwota zostala przeznaczona

na zadrzewianie?- Zapytal radny.

W tegorocznym budzecie na zadrzewienia przeznaczono 5 tys. zl.

- Odpowiedzial pracown i k wy dzialu roln ictwa.

Jakie nalezy spelniaé warunki, aby zalesié obszar? Zapytal radny

S. Baraúski.

Jezeli zalesiany obszar ma powyzej 30 arów wówczas nalezy zglosió

siQ do Agencji Restrukturyzacli i Modernizacji Rolnictwa. W przypadku,

gdy obszar rla rnniej ni7 30 arów - wówczas zalatwia to ,nydzial rolnictwa

Starostwa Powiatowego. Dzialka przeznaczona do zalesienia nie moae mieó

mniej niZ 20 metrów szerokoéci. Osoba wystEpuj4ca o zalesienie musi mieó

wypis miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Koszty zalesienia

ponosi osoba zalesiaj4c4 obszar. Osoba ta ofrzymuje tzw. premiq pielggnacyjn4

na okres 20 lat.

Glos zabral radny B. KróI. Dotarly do mnie sygnaly, iz soltysi nie rozliczajq

siq z otrzymanych drzewek. W takiej sytuacji trudno jest spraw dzió czy drzewka

faktycznie otrzymuj4 te osoby, które zglaszaly takie zapotrzebowanie.

Jest lista soltysów, kfórzy wystqpili o material zadrzewieniowy

i za pokwitowaniem odebrali go. Poniewa2 nie mam przy sobie dokumentów,

trudno mi jest powiedzieó czy jest wyszczególnione, do kogo drzewka zostaly

dostarczone - odpowiedzial pracownik wy dzialu rolnictwa.
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Nie zgadzam sig z radnym, B. Królem. Rozdzielalqc drzewka w pierwszej

kolejnoéci bierze siQ pod uwagQ iloéó faktycznie otrzymanego materialu

zadrzewieniowego. W zwiqzku z tym nie zawsze dana osoba otrzymuje

tyle drzewek ile potrzebowala.IJwaLam,iznie ma tu zadnej nieprawidlowoSci -

powiedziat radny L. Sutek.

Glos zabral radny J. Ziqbiúski. IJwa2arn, i2 nale|y obsadzaó drzewkami

tylko obiekty uzytecznoéci publicznej. Sadzonki nie powinny traftaó

do prywatnych osób. Zwracam siq w swoim imieniu i calej komisji do wydzialu

rolnictwa, aby raz w miesi4cu na posiedzenie przychodzll pracownik

i infonnowal nas o sprawach biez4cych w rolnictwie. Proszq równieZ

o urozmaicanie materialu zadrzewieniowego.

Komisja wnioskuie o informowanie Wvdzialu Rol@

Gruntami o posiedzeniach Komisii Rolnictwa i Integracii z Unia

Europeiskq.

Proszq wyjainió blizej jak hodowcy drobiu oraz rolnicy mctjq postqpowaó

w zwiqzku z istniejqcl,m zagrozeniem ptasiej grypy?- Zapytal radny S. Baraóski.

Na chwilq obecn4 wladze paristwa wydaly tylko zarzqdzenie w tej sprawie.

Wiele kontrowersji budzi interpretacja pojpcia ,,nieotwartej przestrzeni".

Opierajqc siE na prowadzonych rozmowach, nalezy wnioskowaó, i2 domowe

ptactwo nale2y trzymaó w zamkniEciu, pod ,,dachem". Poniewa2 na terenie

naszego kraju nie stwierdzono leszcze zagroAenia ptasia gryp% dlatego sztab

antykry zysowy nie zostal uruchomiony.

Glos zabral radny R. Dzwonek. IJwalam, i2 problem ten jest trochg

wyolbrzymiony i przedwczesny. Do tej pory na ptasi4 grypQ zmarlo 65 osób.

Bardziej prawdopodobne s4 powiklania po zwyklej grypie, które mogE równiez

doprowadzió do émierci.

Posiedzenie komisji opuécil pracownik wydzialu rolnego - pan Jaroslaw

Rosolowski



Ad.2

P k t .  1 - P k t 6 .

Komisja uwag nie wniosla

Pkt.7

Komisja uwag nie wniosla

Pk t .8

Komisja uwag nie wniosla

Pkr .9

Glos zabral radny S. Baraúski. Poniewaz ka2dy przetarg na inwestycjq

drogow4 jest ptatny' powinniÉmy zastanowió siE nad tym, czy nie ograniczyó

przetargi do metra kwadratowego robionej drogi. Dziqki temu unikniemy

dodatkowy ch pr zetargów.

Nalezy dowiedzieó siq szczegóIowo, jak to siQ rra do obowiEzuj4cych

przepisów dotycz4cych przetargów. Chcialbym poruszyó sprawQ dróg

tluczniowych. Uwazam, i2 nale2y oglosió jedynie przetarg na sprzpt i kamieú,

wybraó tak4 firmg, która dysponuje zarówno sprzEtem i materiatem

powiedziat radny J. ZiEbiriski.

Glos zabral Przewodnicz4cy kornisji. Zdarza siE bardzo czpsto, 2e przetargi

wygrywaj4 firrny, które nie dysponuj4 sprzgtem i wypozyczajq go od innej

firmy. Tacy przedsiEbiorcy nie powinni byó uwzglgdniani w przetargach.

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Pkt. 10

Komisja uwag nie wniosla



Pkr. 1l

Komisja uwag nie wniosla

(lchwala w sprawie zmiany uchwaly l{r XXXIX/374/05 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie z dnia 29 wrzeínia 2005 r. w sprawie wprowadzenia zmian

w statucie Oirodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Ad. 3

Glos zabral radny B. KróI. Zwrócili siE do rnnie rolnicy, aby przesun4ó

godzing otwarcia targowicy zwierzqcej.

Komisja stawia wniosek:

Funkcionowanie targowicy zwierzecei w okresie zimowym od godz. 7,

a w okresie letnim od godz. 5. Poinformowaó rolników poprzez soltysów

i nasilió kontrole.

Jednogloínie ZA

Glos zabral radny S. Barariski. Z uwagi na zmiany w regulaminie Komisja

nie musi stawiaó wniosku tylko uchwalE. Ka2da uchwala musi byó

przeglosowana przez czlonków komisji. Na stawiane wnioski przez komisjg

Burmistrz nie musi odpowiadaó.

Glos zabral radny J. Zigbiñski. Komisja ma prawo inicjatywy

uchwalodawczej, tzn. mamy prawo przygotowaó uchwalq pod obrady sesji.

Mamy równieZ prawo postawió wniosek, który mo2e byó zrealizowany przez

pana Burmistrza lub te2 nie.

Uchwala a wniosek to dwie ró2ne sprawy. W zwiqzku z zaistnialymi

zmianami, które zasygnalizowal nam radny S. Baraóski nale?y zapoznaó siE
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z regulaminem, co do wniosków i uchwal stawianych

powiedzial Przewodniczqcy komi sj i.

Komisja zakonczyla obrady o godz. 12.00

przez komisjq
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